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• Opgaven med dræn kører stadig. Dialog med Guldborgsund Forsyning pågår, og arbejdet 
skrider langsomt frem. Lige nu hersker der usikkerhed om, hvorvidt det er forsyningen eller 
grundejerforening der reelt set skal stå for vedligeholdelsen. 
 

• Bestyrelsen indstiller til generalforsamlingen, at vi dels nedsætter kontingentet fremadrettet 
med 600 kr. årligt, da vi ikke længere har udgift til ejendomsskatter. 
 

• Derudover indstiller vi, at de beløb som tidligere er hensat til ejendomsskatter tilbagebetales 
til de enkelte grundejere, men skal besluttes på generalforsamlingen. 
 

• Udstykning af fællesarealerne pågår stadig og bolden ligger ved ny udstykning af 
konkursboets resterende grunde. Bestyrelsen har via landinspektør givet forslag til opdeling. 
 

• Udstykning af fællesarealerne pågår stadig i år desværre ikke noget nyt der. 
 

• Der har været udfordring med at der fodres langs søen, men problemet er der 
tilsyneladende trods den dialog der har været. 
 

• Der er indhentet tilbud på yderligere asfaltering af veje omkring tilkørslerne til de enkelte 
stikveje tilbud skal drøftes på generalforsamlingen. 

  
 

 

 


